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Zwracam sig zuprzejmqproSb4 w imieniu mieszkaric6w
ZawiSla o poszerzenie remontowanego odcinka ulicy Grodzkiej od uricy
Willowej w strong mostu stalowego. Odcinek ten zostal zwE2ony
( dotychczas mogly przejechad dwa auta r6wnolegle).

Zawg,enie spowoduje wigksze korki w godzinach szczytui blokowanie drogi.
w chwiti, gdy poszukuje sig rozwiqzafiulatwiaiqcych przemieszczanie coraz
wigkszej ilo5ci pojazd6w na ZawiSlu zawg2asig pas jezdni.

W tej sprawie Mieszkaricy Zawillazdecydowanie Zqdaj4, aby poszerzyc
wskazany pas drogi, poniewa2 remontowany odcinek zamiastulatwi. utrudni
komunikacjg w tej czgsci miasta.

Uprzejmie proszg pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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